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Motion gällande röjning av sly och vård av befintliga träd på 

badplats/hamnområde Marielunds samfällighet 

 

Med anledning av att området kring badplatsen och hamnen håller på att växa igen 

föreslås att röjning av sly sker, samt vård av befintliga pilar i området. Området består 

till största delen av björk, dessa växer ca 80 cm/år. Redan i nuläget är området skuggigt 

och växligheten tät vilket medför ökat antal insekter och framförallt orm som trivs i 

sådan vegetation. Båtklubben önskar också ökad insyn över bryggorna då stölder och 

försök till båtstölder har skett de senaste åren. Skadegörelse har också förekommit i 

området.  

 

Att öppna upp området skulle skapa större trevnad och hindra vad som ovan beskrivits. 

 

Markägaren har kontaktats, och samfälligheten har tillstånd att röja i området enligt 

bifogad skiss. Marken som järnvägen är byggd på ägs av Ö.SI.J, dessa har kontaktats 

och även de är positiva till att samfälligheten röjer sly i området.  

 

Jag föreslår att styrelsen kontaktar styrelsen i båtklubben för en ev överenskommelse 

om delad kostnad.  

 

Bilagor: 

1. Bild med beskrivning av det som ska röjas 

2. Offert som inhämtats 

 

 

Thomas Pettersson 

Marielundsvägen 8 
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De stora träden är uppmärkta med band för att få en uppfattning vilka träd 

som är berörda. 

 

 

 

 

 

 

 

Rekommendation: 

Styrelsen tycker att förslaget är bra och genomarbetat. Om stämman röstar 

ja till förslaget så ges styrelsen mandat att förhandla med båtklubben om en 

rimlig fördelning av kostnaden. 


